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Zápis č. 3/2024 

ze schůze žákovského parlamentu 

 

Přítomni:   zástupci všech tříd s výjimkou 2. C, 3. K a 3. LA 

Hosté:   Mgr. Patricia Cvrčková 

   školní psycholožka Mgr. Eva Karbanová 

   krátce ředitel školy Ing. Mgr. Lukáš Zouhar 

   krátce Mgr. Eva Hložánková 

Místo jednání:  učebna č. 712 

 

Program schůze: 

1. Úspěšný nový rok a poděkování 
2. Host Mgr. Eva Hložánková 
3. Odpadkový koš v šatně tělesné výchovy 
4. „Pingpongová učebna“ 
5. Informovanost ohledně zasedání ŽP 
6. Posouvání obědové pauzy 
7. Zakalená voda v některých třídách 
8. Ohřívání zapáchajících věcí v mikrovlnné troubě 
9. Par[cipační rozpočet 

 

1. Žákovský parlament a paní učitelka Mgr. Cvrčková přeje celé škole úspěšný nový rok, a 
děkuje za účast na různých akcích. Členové Žákovského parlamentu vzali přípravu na 
„Vánoční den na Kotlandě“ opravdu pocYvě.  
 

2. Paní zástupkyně Mgr. Hložánková děkuje Žákovskému parlamentu za organizaci sbírky 
na pomoc lidem zasažených povodněmi, za Mikuláše a za další akce, které Žákovský 
parlament organizuje. 
 

3. Odpadkový koš do šatny tělesné výchovy bude po požádání ŽP na minulém zasedání 
dodán. 
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4. Otevření „Pingpongové učebny“ o přestávkách není dle pana ředitele možné, neboť 
tělesná výchova často probíhá souběžně ve všech učebnách k tomu určených. 
 

5. ŽP apeluje na jednotlivé členy, aby informace probírané na zasedání předávali dál do 
tříd, obvykle v hodině ZSV. Jestliže to žádný závažný důvod neznemožní, měli by 
učitelé toto předání informací umožnit a dát členovi ŽP prostor. 
 

6. Řešilo se posouvání obědových pauz v některých třídách, a to jen jedné skupině, 
zacmco druhá skupina měla obědovou pauzu v jinou vyučovací hodinu. Žáci, kteří 
měli volno tak nemohli trávit pauzu ve třídě ani si do ní jít něco vyzvednout. 
 

7. V diskusi byl také problém zakalené vody v některých třídách. V jiných třídách zase 
pro změnu teče voda v pořádku (např. v učebně 303). 
 

8. Na naší škole se objevil nešvar ohledně ohřívání různých specifických pokrmů 
v mikrovlnné troubě. 
 

9. Došla řeč také na parYcipační rozpočet. Na nástěnce naproY učebně V2 již visí několik 
projektů. Zpopularizoval se projekt ohledně zpřístupnění dvoru za dvorním traktem 
žákům. Brzy proběhne hlasování, které rozhodne. 

 

 
 

V Brně dne 11. 12. 2024         Zpracoval Eduard Blaženka, 2. LB 


